



Saint Junien, the 14th January 2022

9 rue Montgolfier
Z.I. de Boisse - BP 78
F-87203 SAINT JUNIEN CEDEX
Tél. : +33 (0) 555 02 26 32
Fax : +33 (0) 555 02 55 25
Web : www.snfbo.com
E-mail : snfbo@snfbo.com



V/réf : AGC_002

Objet : FBO trademark utilization

敬启者，

本函旨在声明，FBO - Forges de Belles Ondes 公司注册于法国圣朱尼安蒙哥尔菲街9号 - BP 78 87203。FBO - Forges de Belles Ondes 作为 FBO 商标所有权者与北京欣美波机械装备有限公司无任何商业及行业合作关系。

FBO - Forges de Belles Ondes 就北京欣美波机械装备有限公司使用 FBO 品牌和标识不承担任何责任。

FBO - Forges de Belles Ondes 就北京欣美波机械装备有限公司促销和销售的所有产品概不负责。

感谢您对上述声明的理解。

Romain Flandrois
Development & Strategy Director



Saint Junien, the 14th January 2022

9 rue Montgolfier
Z.I. de Boisse - BP 78
F-87203 SAINT JUNIEN CEDEX
Tél. : +33 (0) 555 02 26 32
Fax : +33 (0) 555 02 55 25
Web : www.snfbo.com
E-mail : snfbo@snfbo.com



V/réf : AGC_002

Objet : FBO trademark utilization

To whomever it may concern,

This letter is to state that the company FBO – Forges de Belles Ondes registered 9 rue Montgolfier Z.I. de Boisse - BP 78 87203 SAINT JUNIEN FRANCE owner of the trademark FBO – Forges de Belles Ondes and the company BEIJING New FBO Mechanical Equipment Co. Ltd. have no commercial and industrial links.

FBO – Forges de Belles Ondes, can't be held responsible for the utilization of its brand and logo by BEIJING New FBO Mechanical Equipment Co. Ltd.

FBO – Forges de Belles Ondes, can't be held responsible for any products promoted or sold by BEIJING New FBO Mechanical Equipment Co. Ltd.

We thank you for your consideration of the above statement.

Romain Flandrois
Development & Strategy Director